
Protokół Nr 7/16 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu  

w dniu 19 września  2016r. 

 

     Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1200 do 1500, a jego tematem było 

zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych pod obrady sesji.  

Podczas obrad przekazano członkom komisji zawiadomienie o kolejnej sesji 

oraz projekty uchwał (wcześniej przekazano je w formie elektronicznej); 

wszystkie materiały załączone zostały do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji; lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W części spotkania uczestniczyli również insp.Barbara Bielewicz, Dyrektor 

ZGK Marcin Grubicki, Skarbnik Gminy Elżbieta Romot oraz Wójt Gminy 

Leszek Stroiński. 

  

     Spotkanie rozpoczęto od omówienia planowanych zmian w budżecie gminy; 

pani  Skarbnik przedstawiła również planowane jeszcze zmiany dotyczące ZGK 

oraz zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

      Podczas krótkiej dyskusji poruszono sprawy dotyczące finansowania 

gminnej oświaty, wysokości kosztów utrzymania uczniów w poszczególnych 

placówkach szkolnych, mówiono też o wynikach testów gimnazjalnych. 

      Po zakończeniu dyskusji - planowane zmiany w budżecie gminy 

zaopiniowane zostały pozytywnie. 

 

      Następnie zapoznano się z projektem uchwały dotyczącym zatwierdzenia 

Planu Odnowy Miejscowości Tuszkowo. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do tego projektu uchwały. 

 

     Zapoznano się z treścią projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Wójta Gminy; skargę uznaje się za bezzasadną. 

    Projekt tej uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

    Pozytywnie również zaopiniowano projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej w Dziednie, której nabyciem zainteresowana jest 

osoba użytkująca ten grunt, na poszerzenie swojej nieruchomości. 

     Członkowie Komisji nie zgłosili zastrzeżeń do tego projektu uchwały. 

 

     W dalszej części spotkania  zapoznano się z kolejnymi projektami uchwał, 

dotyczącymi gospodarki odpadami komunalnymi. Pan Wójt wyjaśnił iż zmiany 

mają na celu dostosowanie zapisów uchwały do wprowadzonych zmian w 

ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, które weszły w życie 1 

lutego 2015r. 

Insp.Barbara Bielewicz przedstawiła treść uchwały w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy, wskazując różnice w 

stosunku do dotychczasowego regulaminu. Główne zmiany dotyczą rozdz.4 - § 

12 i 13 dot.częstotliwości oraz sposobu pozbywania się odpadów komunalnych. 
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     Dyr.ZGK Marcin Grubicki omówił temat dotyczący pozbywania się 

nieczystości ze zbiorników bezodpływowych oraz z przydomowych 

oczyszczalni ścieków - § 14. 

     Po zakończeniu dyskusji, w której wyjaśniono radnym wszelkie wątpliwości 

i udzielono odpowiedzi na zgłaszane pytania - projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

   Następnie omówiono projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych. 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. 

 

   Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do projektu uchwały w sprawie 

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

    Nie wniesiono również uwag do projektu uchwały w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości uiszczania opłaty za śmieci, mimo iż deklaracja ta będzie 

jeszcze dopracowywana – w pkt.3. 

 

    Następnie Wójt omówił temat tworzenia Zespołu do spraw rewitalizacji, 

stanowiącego społeczny organ konsultacyjny Wójta Gminy. Poinformował 

jednocześnie, że Urząd Marszałkowski przyznał naszej gminie 30 tyś zł na 

przygotowanie Programu Rewitalizacji jako jednego ze strategicznych 

dokumentów gminnych, w którym zawarte zostaną zamierzenia dotyczące 

zrewitalizowania zdegradowanych obszarów w naszej gminie; program ten 

pomoże także w ubieganiu się o środki finansowe na rewitalizację. W skład 

Zespołu wejdą m.in.przedstawiciele RG, merytoryczni pracownicy gminnych 

jednostek organizacyjnych, przedsiębiorcy, organizacje pozarządowe, 

mieszkańcy obszaru rewitalizowanego. 

Pan Wójt dodał również, że w ramach tego programu planuje się realizować 

m.in.remont świetlicy wiejskiej / remizy w Wielowiczu i przeniesienie do tego 

budynku tamtejszej filii biblioteki publicznej. 

 

     Dalej Dyr.ZGK Marcin Grubicki omówił przygotowaną - na wniosek 

radnych-  Analizę kosztów funkcjonowania Gminnego Systemu Gospodarki 

Odpadami w Gminie Sośno przy założeniu wykonywania usług przez 

samorządowy zakład budżetowy ZGK; dokument ten wszyscy członkowie 

otrzymali celem jego szczegółowego przeanalizowania, jest również 

załącznikiem niniejszego protokołu. 

 

    Pan Grubicki omówił również projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki 

jednostkowej dotacji przedmiotowej na dowożenie dzieci do szkół; jak wyjaśnił 

po przeanalizowaniu potrzeb (planów lekcji) dowozu dzieci do szkół w nowym 

roku szkolnym, niezbędnym stało się dowożenie dzieci dodatkowym 

samochodem osobowym (8-miejscowym), który obok dotychczasowych 

autobusów, będzie wykorzystywany do dowozu uczniów. 
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      Pan Wójt podkreślił, że bus ten dowożąc dzieci niepełnosprawne z różnych 

miejscowości naszej gminy do szkoły w Sępólnie pokonuj dziennie ok.210km. 

      Do projektu powyższej uchwały zastrzeżeń nie wniesiono. 

 

     Na koniec, w sprawach różnych podjęto dyskusję nt. potrzeby oraz 

możliwości finansowych remontowania drogi w Skoraczewie. Pan Wójt 

zapewnił, że zadanie to zrealizowane będzie w ciągu najbliższych 2 lat – 

Skoraczewo jest do realizacji w pierwszej kolejności, jednakże na tą chwilę są 

pilniejsze zadania do wykonania np. wodociągi w tej miejscowości. 

 

       Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

 

 
                                                                                   Przewodniczący Komisji  

                                                                                                                 Józef Opas 

Prot. insp.Jolanta Lapke                                             


